
Protokół

 z  posiedzenia II Sesji  Rady Gminy

w  dniu  14 grudnia  2010  roku

Posiedzenie   II  Sesji  Rady  Gminy   otworzył Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan

Dariusz Mądrecki. Przywitał  przybyłych na sesję Radnych, Wójta Gminy, z-cę Wójta

Gminy, Skarbnika Gminy Panią Irenę Kędziera, Dyrektorów szkół, Kierowników Jednostek

Organizacyjnych , Dyrektora Biblioteki, Radnych powiatowych: Panią Emilię Szczeblewską

i Pana Radosława Drozdowicza, Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Romana Dorniaka,

dzielnicowego  rewiru  Świerzno  Pana  Ryszarda  Ciślak,  Sołtysów  Gminy  Świerzno

i mieszkańców Świerzna.

Przewodniczący Rady Gminy – zanim przystąpimy do realizowania porządku posiedzenie

chciałbym na samym początku podziękować byłemu Wójtowi za współpracę z radą i za

wszystko co uczynił dla tej Gminy w czasie trwania jego kadencji.

Pan Tadeusz  Mandziak podziękował wszystkim za współpracę, pogratulował nowemu

Wójtowi  i wyraził przekonanie, że praca nowego Wójta Gminy będzie polegała na dążeniu

do poprawy sytuacji naszej gminy.

Nastąpiło stwierdzenie quorum na 15 osobowy skład Rady w posiedzeniu uczestniczy 15

radnych.  Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o rozszerzenie porządku posiedzenia

II Sesji Rady Gminy dwa podpunkty w punkcie 4 „Podjęcie uchwał w sprawie: podpunkt „b”.

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy, podpunkt „c”  ustalenia ryczałtu dla Wójta Gminy.

W wyniku głosowania  wniosek w sprawie zmian do porządku posiedzenia został przyjęty 15

głosami za, na 15 radnych obecnych na Sali.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek II Sesji Rady Gminy:

1. Sprawy regulaminowe:

a. otwarcie posiedzenia

b. stwierdzenie quorum,

c. przyjęcie  protokołu z posiedzenia I Sesji Rady Gminy Świerzno.

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Wójta Gminy – Przewodnicząca Gminnej  Komisji

Wyborczej.

3. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. o zmianie uchwały w sprawie Statutu Gminy Świerzno,
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b. ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy,

c. ustalenia ryczałtu dla Wójta Gminy.

5. Wolne wnioski.

6. Zakończenie posiedzenia II Sesji Rady Gminy Świerzno.

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad.1.c. przyjęcie protokołu z posiedzenia I Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – protokół był do wglądu w biurze Rady, czy są jakieś uwagi

co do protokołu z posiedzenia I Sesji Rady Gminy. Nie widzę. Wobec tego kto z państwa jest

za przyjęciem protokołu z I posiedzenia Rady Gminy bez odczytania.

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia I sesji Rady Gminy został przyjęty 15 głosami

za, na 15 radnych obecnych na sali.

Ad. 2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na Wójta Gminy – Przewodnicząca Gminnej

Komisji Wyborczej.

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Wiesława Żuchowska wręczyła

zaświadczenie  Panu Krzysztofowi Atrasowi o wyborze na stanowisko Wójta Gminy. (zał. nr

3)

Ad. 3. Złożenie ślubowania przez Wójta  Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy  Pan Dariusz Mądrecki odczytał rotę ślubowania Wójta Gminy.

Po wypowiedzeniu słów roty „ Obejmując urząd Wójta Gminy, uroczyście ślubuję, że

dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra

publicznego i pomyślności mieszkańców gminy” – po tych słowach Pan Krzysztof Atras Wójt

Gminy  wypowiedział  „Tak mi dopomóż Bóg”.

Wójt Gminy Pan Krzysztof Atras – chciałbym podziękować wszystkim za obdarzenie mnie

zaufaniem, za to, że jestem Wójtem gminy, czuję się zobowiązany i zaszczycony tym, iż

mogę pełnić tak zaszczytną funkcję. Dziękuję.

Przewodniczący Rady Powiatu Pan  Roman Dorniak – chciałbym pogratulować Panu

Atrasowi w związku z wyborem na Wójta Gminy i Radnym, życząc jednocześnie owocnej

pracy i współpracy, spełnienia i satysfakcji z pracy Wójta i radnego dla dobra społeczeństwa

tej gminy. Wy Radni jesteście motorem dla Wójta aby Wójta mógł jak najwięcej zrobić dla tej

gminy ale jednocześnie organem kontrolnym dla Wójta . Drogi, to jest temat, który nie

zostanie załatwiony od ręki, wiele na terenie tej gminy jest dróg powiatowych wymagających

remontu ale to już w dalszej współpracy.  Korzystając z okazji, chciałbym jeszcze państwu

złożyć świąteczne życzenia, zdrowych i wesołych świąt. Chciałbym podziękować również
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państwu za zaproszenie na Sesje i mam nadzieje, że ten kontakt nam się nie zerwie i nie raz

będę mógł uczestniczyć w posiedzeniach Rady, macie dwóch radnych powiatowych z terenu

waszej gminy i to mocnych radnych, którzy wiedzą czego chcą. Jeszcze raz wszystkiego

dobrego.

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Roman Dorniak opuścił posiedzenie Rady Gminy.

Ad. 4. Podjęcie uchwał  w sprawie:

a. o zmianie uchwały w sprawie Statutu Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki poprosił Wójta Gminy o analizę

przedstawionego przez niego projektu uchwały.

Wójt Gminy – zatrudniam sekretarza Gminy i stąd ten projekt uchwały. W statucie  gminy

jest zastępca Wójta, zatrudnienie sekretarza jest obligatoryjne zgodnie z ustawą

o pracownikach samorządowych. Sekretarzem Gminy będzie pani Emilia Szczeblewska, która

spełnia wszystkie wymogi określone ustawą i uważam, że  podoła tej funkcji. Zatrudnienie

następuje z dniem dzisiejszym. Będzie pełnić stanowisko Sekretarza Gminy i Kierownika

Urzędu Stanu Cywilnego.

W wyniku głosowania Uchwała Nr II/8/2010 Rady Gminy Świerzno w sprawie o zmianie

uchwały w sprawie Statutu Gminy Świerzno  została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych

obecnych na Sali. (Zał. Nr 4)

b. ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – minimalna płaca dla Wójta Gminy określona

w rozporządzeniu o wynagradzaniu pracowników samorządowych wynosi 4. 200 złotych

natomiast maksymalna  5. 900 złotych, końskim targiem stawiam wniosek o ustaleniu płacy

zasadniczej dla Wójta Gminy na wysokości 5.000 złotych. Czy są inne propozycje? Nie

widzę.

W wyniku głosowanie wniosek w sprawie ustalenia dla Wójta Gminy płacy zasadniczej 5.000

złotych został  przyjęty 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na Sali.

Przed ustaleniem pozostałych składników wynagrodzenia dla Wójta Gminy przystąpiono do

kolejnego projektu uchwały.

c.  ustalenia ryczałtu dla Wójta Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtu dla

Wójta Gminy.
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Postawił wniosek o ustaleniu ryczałtu dla Wójta Gminy na jazdy lokalne w wysokości 300

km miesięcznie.

W wniosek został przyjęty jednogłośnie.

W wyniku głosowania uchwał Nr II/9/2010 Rady Gminy Świerzno w sprawie ustalenia

ryczałtu dla Wójta Gminy  została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na Sali.

(zał. nr 5)

Następnie Przewodniczący poprosił Panią  Skarbnik o przedstawienie pozostałych składników

wynagrodzenia Wójta Gminy  na podstawie rozporządzenia o wynagradzaniu pracowników

samorządowych.

Pani Irena Kędziera Skarbnik Gminy – w rozporządzeniu mamy jeszcze dwa składniki , które

należałoby ustalić . Przysługuje jeszcze dodatek funkcyjny . W tabeli rozporządzenia mamy

stawkę maksymalną tego dodatku , która wynosi 1.900 złotych, natomiast dodatek specjalny

jest w granicach od 20% do 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego  i dodatku

funkcyjnego.

Przewodniczący Rady Gminy – jakie są państwa propozycje odnośnie  stawki dodatku

funkcyjnego?

p. Kreja – poprzedni Wójta miał 1.500 złotych, górna granica 1.900 złotych, proponuję kwotę

pośrednią 1.700 złotych.

Przewodniczący Rady Gminy – inne propozycje? Nie widzę.

W wyniku głosowania  propozycja 1.700 złotych dodatku funkcyjnego dla Wójta Gminy

została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na Sali.

Przewodniczący Rady Gminy  - dodatek specjalny w rozporządzeniu jest proponowany od

20% do 40%  łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. Jakie są

propozycje Państwa?

p. Sominka – proponuję  stawkę pośrednią czyli 30% stawkę dodatku  specjalnego.

Przewodniczący Rady Gminy – inne propozycje ? Nie widzę.

W wyniku głosowania propozycja stawki dodatku specjalnego została przyjęta 13 głosami za,

2 wstrzymującymi się  na 15 radnych obecnych na Sali.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały po ustaleniu stawek wynagrodzenia

dla Wójta Gminy i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia

wynagrodzenia Wójta Gminy.
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W wyniku głosowania uchwała Nr II/10/2010 Rady Gminy Świerzno w sprawie ustalenia

wynagrodzenia Wójta Gminy została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na sali.

(zał. nr 6)

Ad. 5. Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady Gminy –  do Rady Gminy wpłynęło pismo  od Polskiego

Stowarzyszenia Na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym Koło w kamieniu Pomorskim

w sprawie  dofinansowania rozbudowy i nadbudowy budynku ośrodka Rehabilitacyjno –

Edukacyjno -  Wychowawczego w  Kamieniu Pom. (7)

Pismo to przekażę na posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy do analizy.

Przewodniczący Rady Gminy – do Rady wpłynęły  jeszcze dwa wnioski od Sołtysów Sołectw

Gminy Świerzno. Są to wnioski  w sprawie  zakupu telefonów służbowych  dla sołtysów. (zał.

nr 8)

Drugi wniosek jaki złożyli sołtysi  jest w sprawie podwyższenia prowizji od poboru

zobowiązań pieniężnych, ustalenia wynagrodzenia za dostarczanie decyzji zobowiązań

pieniężnych. I ustalenie wieku emerytalnego na podstawie przejścia na emeryturę.(zał. nr 9)

Te wnioski również przedkładam na posiedzenie komisji Stałych Rady Gminy  do

rozpatrzenia.

p. Kreja – seniorzy, jest to sztuczne ustalenie wieku i ta granica wynosi od 70 lat i te osoby,

które ukończyły 70 obchodzą dzień seniora, państwo ustaliło wiek emerytalny dla kobiet 60

lat i dla mężczyzn 65 lat i czy nie można byłoby robić tego Dnia seniora dwa razy w roku

i dla tych co ukończyli wiek emerytalny a nie 70 lat.

p. Wójt – jest to wniosek do przeanalizowania na posiedzeniach Komisji Stałych Rady

Gminy.

p. Wiśniewski – mamy chodniki w Chominie do odśnieżania, czy są osoby skazane, które

maja do odrobienia godziny społecznie.

p. Wójt – każdy ma obowiązek odśnieżna chodnika koło swojej posesji. Chyba, że posesja

jest oddzielona pasem zieleni. Takie osoby do odrobienia w czynie społecznym godziny

mamy 3 z Margowa i oni chcą pracować na miejscu.

p. Sominka – w zakładzie karnym są osoby, które mogą wykonywać prace społeczno –

użyteczne i do tych prac jak odśnieżanie możemy wziąć osoby skazane, tak jest praktykowane

w Kamieniu. Koszt utrzymania tych osób to odzież, dozór i jedzenie.

p. Wiśniewski – nie szedł bym w tym  kierunku bo ludzie mówią, że dla naszych nie ma pracy

a zatrudnia się więźniów.
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p. Kasprzak należałoby uszykować piasek w skrzyniach do posypywania tam gdzie nie ma

kto tego piasku sypać. Na osiedlu leśnym nie pali się światło, mówią, że paliło się przed

wyborami.

p. Wójt – nie było takich zamierzeń,  światło się paliło i miało się palić ale to sprawdzimy,

być może to awaria. Zimą raczej pracowników gospodarczych nie zatrudniamy, prędzej

wiosną i to w ramach prac publicznych. Nie chcemy zatrudniać skazanych. Jeżeli chodzi

o piach  to tutaj sygnał dla sołtysów aby wykorzystać piach z piaskownic  bo na wiosnę i tak

będzie ten piasek wymieniany.

p. Wisniewski – czy inwestor skończył już chodniki w Chominie, czy już jest to odebrane

i czy mamy wgląd do dokumentacji.

Przewodniczący Rady Gminy – jest to inwestycja prowadzona przez Powiat i my jako gmina

nie mamy wglądu do dokumentacji.

p. Kasprzak – sprawę  do sprawdzenia przekażmy  radnym powiatowym.

Przewodniczący Rady Gminy – wyrażam zobowiązanie, że na każde posiedzenie Sesji radni

powiatowi będą zapraszani i mam nadzieję, że    będą uczestniczyć w naszych posiedzeniach.

p. Wójt – sytuacja finansowa gminy jest dobra, wpłynęły środki za prowadzenie przedszkoli ,

wpłynęła dotacja na drogę Gostyń – Trzebieradz w wysokości 1.200 tys. złotych od

Marszałka, od  Starostwa środki mogą też wpłynąć ale dopiero w styczniu.

p. Chojnacki Sołtys Sołectwa Stuchowo – jeżeli są jakieś sprawy dotyczące sołtysów to jest

prośba aby sołtysów też zapraszać na posiedzenie Komisji.

p. Wójt –  odbędzie się  szkolenie organizowane przez Lokalną Grupę Działania „Partnerstwo

w rozwoju” to szkolenie odbędzie się dla radnych i wszystkich chętnych zapraszamy. Tutaj

chodzi o znalezienie wśród siebie osoby wiodącej czyli Lidera. To szkolenie odbędzie się w

styczniu w sobotę, zawiadomienia dla sołtysów i Kierowników jednostek będą dostarczone.

Pan Tadeusz Mandziak – korzystając z okazji chciałbym Państwu złożyć życzenia

świąteczne. Życzę  wszystkiego dobrego szczęśliwych, pogodnych i zdrowych Świąt Bożego

Narodzenia.

Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś wolne wnioski. Nie wiedzę. Wobec

powyższego porządek obrad II Sesji Rady Gminy  Świerzno uważam za wyczerpany

i zamykam posiedzenie. Dziękuję wszystkim.

Protokołowała: Putyrska B.




